
OTVORENO PISMO V.D. GENERALNOG SEKRETARA RSS 

Postovani 

Povod za moje obraćanje je činjenica da evo i posle 24 časa po završetku sednice UO RSS, koja je održana 

17.09.2018 godine, nisu objavljena dokumenta vezana za takmičenje a koja je UO usvojio na pomenutoj 

sednici, niti su ista dostavljena Direktorima stalnih takmičenja RSS. 

O važnosti ovih dokumenata je iluzorno pričati a ako se tome doda i činjenica da neka takmičenja 

započinju za  tri dana, onda je i laiku jasno da ova takmičenja NE MOGU POČETI u terminu predviđenom 

Kalendarom takmičenja, jer je nemoguće za naredna tri dana obaviti sve potrebne radnje za uspešan 

početak takmičenja, a koje nisu mogle biti ranije realizovane jer su dokumenta ( akta,liste...) koja regulišu 

tu materiju usvojena na jučerašnjoj sednici. 

Ako se za zakasnelu sednicu UO može pronaći opravdanje obzirom da su članovi UO amaterski radnici i 

da zbog ljubavi prema rukometnom sportu odvajaju svoje slobodno vreme, na čemu bi im svi trebalo da 

budemo zahvalni, te nisu bili u mogućnosti da se ranije odazovu sednici, to za neobjavljivanje i 

nedostavljanje usvojenih dokumenata od strane od strane stalno zaposlenih radnika Stručne službe sa 

vama na čelu, za koje ste plaćeni, ne da nema nikakvog opravdanja  

već se najjednostavnije može nazvati BRUKOM i SRAMOTOM. 

Što se tiče stalno zaposlenih njima se ne bih bavio jer oni nisu moja briga već vaša, kao njihovog 

nadređenog i lica koje organizuje njihov rad i kome za isti rad odgovaraju. 

Vi ste kao izvršni organ UO RSS ODGOVORNI, na osnovu člana 88.stav 1. Tačka 5 Statuta RSS, za 

sprovođenje odluka UO RSS. 

Vi ste odgovorni što dokumenta vezana za skori početak takmičenja nisu OBJAVLJENA na sajtu RSS niti 

dostavljena takmičarskim organima na dalje postupanje. 

Vi ste odgovorni što nadležna tela i organi RSS nisu uradili potreban posao. 

Vi ste odgovorni  što ja, kao Direktor Super lige, kao i ostale moje kolege u ostalim ligama stalnih 

takmičenja RSS, nećemo uspeti da obavimo sve potrebne pripreme za uspešan početak takmičenja. 

Vi ste odgovorni što sam kao Direktor Lige doveden u situaciju da odložim početak takmičenja u Super 

rukometnoj ligi Srbije za muškarce koja je po Kalendaru takmičenja trebala da krene 22.09.2018 godine, 

kao i za sve posledice koje će nastati usled odlaganja početka takmičenja. 

Kao Direktor SRLS ne želim da budem ODGOVORAN za ono zašto nisam kriv. 

Ko zna koliko puta sam vas od vašeg povratka sa godišnjeg odmora ( ovim putem ne želim da govorim o 

trenutku kada ste otišli na odmor jer je , pored prava na godišnji odmor, vase pravo da sami sebi 

odobrite odmor u vreme kada se odigravaju najvažnije pripreme za takmičenje i kada je vaše prisustvo 

neophodno i o svim peripetijama vaseg postupka da ne ovlastite Izvršnog sekretara ili već koga da vas u 



potpunosti može zameniti u svim potrebnim radnjama i aktivnostima RSS, kada sam kao izabrani Direktor 

Lige u potpunosti bio onemogućen da obavljam svoj posao) upozoravao da organi i tela UO,kao i delovi 

stručne službe, za čiji ste rad DIREKTNO odgovorni vi, ne rade svoj posao kako treba, odnosno da ga 

uopšte ne rade ili ga čak i pogrešno rade, a sve u cilju da se kratko vreme od vašeg povratka sa godišnjeg 

odmora pa do početka  Lige, iskoristi bar koliko toliko da barem delimično spremni započnemo 

takmičenje. 

Sva moja upozorenja su bila uzaludna. U svoj toj svojoj nemoći počeo sam da radim i poslove koji nisu u 

mojoj nadležnosti, već u nadležnosti tela i organa RSS, ne posvećujući svoje vreme Ligi već da 

nadomestim nerad pomenutih tela i organa, a sve u cilju da pokušam da stvorim koliko toliko povoljne 

uslove za početak takmičenja. 

Sve što je bilo u mojoj moći uradio sam ali dosta stvari nisu urađene ni dan danas jer nisu zavisile od 

mene, ili od pomoći 1-2 lica koja su sa svoje strane dali doprinos pomenutim poslovima. 

Rezultat svega toga je da danas 18.09.2018 godine, dakle samo TRI dana pre početka takmičenja 

1. Nijedna ekipa  nije u potpunosti licenciran iz raznoraznih razloga 

2. 5 ekipa uopšte još uvek nije dostavilo dokumentaciju za licenciranje, što zbog svojih slabosti ŠTO 

zbog vec pomenutih slabosti u radu RSS 

3. Ni dan danas nemam uvid u Liste trenera koji ispunjavaju uslove za licenciranje u SRLS, a ukoliko 

vam nije poznato da vas podsetim da BEZ TRENERA nema licenciranja ni EKIPE 

4. Ni dan danas nema Liste službenih lica koja ispunjavanju uslove za licenciranje 

5. Ni do dan danas TK nije izvršila pregled ispunjenosti uslova sportskih dvorana za odigravanje 

utakmica SRLS 

6. Nije objavljeno delegiranje službenih lica za prvo kolo jer nemam informaciju ko od njih ispunjava 

uslove za licenciranje 

( ovo su samo najvažnije stvari da dalje ne nabrajam još dosta njih nešto manje bitnih poput 

neizradjivanja sajta Lige......) 

PA KAKO MISLITE DA SRLS STARTUJE ZA TRI DANA 

Naravno da ne postoje uslovi za njen početak i da su se stekli svi uslovi  da se start Lige odloži sve dok se 

ne obave sve potrebne pripreme za njen početak o čemu ću se pre moje konačne odluke konsultovati sa 

predsednikom RSS. 

Ili možda imate neki čaroban štapić koji će meni, a i ostalim Direktorima omogućiti da se sve predhodno 

navedeno i što nije urađeno , realizuje preko noći. 

Nažalost svi mi ne živimo ni u kakvoj bajci već u realnom svetu. Nadam se da i vi živite u istom takvom 

svetu, ali sudeći po predhodno navedenim stvarima to nije tako. 

Još jednom, ne želim da ulazim u rad tela i organa RSS kao i zaposlenih u stručnoj službi RSS, to je već vaš 

deo posla i svi problemi koji tu postoje a ogromni su, su vaša obaveza da ih rešite. Ne mislite li možda da 



Direktor lige treba da radi pored svog posla i posao tela i organa RSS, vaš i posao zaposlenih lica u 

stručnoj službi RSS. Ako tako mislite varate se i pored već predhodno pomenute pomoći koje sam pružio 

radu lica i organa i pored toga što mi to nije obaveza. 

DIREKTORI NISU SVEMOĆNI 

Ja kao veoma odgovoran čovek, kome je povereno rukovođenje, pored reprezentativnih selekcija, 

najvažnijim segmentom RSS, Super ligom, ne mogu se praviti lud da je sve u redu i samo gledati kako da 

sačuvam fotelju Direktora Lige a da me baš briga za takmičenje i klubove. 

U cilju obezbeđivanja svih potrebnih uslova za uspešan početak takmičenja preduzeću sve mere za koje 

sam ovlaščen Propisima RSS. 

Sve ovo predhodno važi ukoliko smatrate sebe još uvek legalnim vršiocem dužnosti Generalnog 

sekretara, obzirom da ste mi i sami rekli da ste svesni da vam je mandat istekao još pre 3 meseca. 

Ukoliko sebe ne smatrate legalnim v.d. Generalnog sekretara onda mi je u potpunosti jasna ova 

DEZORGANIZACIJA I OBEZGLAVLJENOST kancelarije RSS kao i ostalih predhodno pomenutih struktura, za 

koju ja ne želim da budem odgovoran. 

Srdačan pozdrav 

Direktor SRLS 

Zoran Lazarević 

 


